
Protokół Nr 7/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 28.03.2017r.
o godz. 14,30 w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach ul. Zamkowa 16

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Zofia Kriger - Kozłowska – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

Radni zostali skutecznie powiadomieni o posiedzeniu komisji.

Porządek obrad:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu nr 6/17 z dnia 28 lutego 2017r.
2.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na 2017r.– proj. nr 1.
3.   Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie dostosowania sieci  szkół podstawowych
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych  przez  Miasto
Pabianice na 2017 rok.
5. Sprawy różne.

Ad.1
Przewodnicząca  Komisji  Pani  Zofia  Kriger-Kozłowska  (dalej:  Przewodnicząca  Komisji)
przywitała radnych i gości. 
Do porządku obrad (zał. nr 2) nie było uwag. Porządek przyjęto.

Do protokołu nr 6/17 z dnia 28 lutego 2017r. nie było uwag, przyjęto.

Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie   zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.–
proj. nr 1 (zał. nr 3)

Zastępca Skarbnika Pani Katarzyna Muszyńska omówiła projekt ww. uchwały. 
Zwiększenie  planu  na  wydatkach  inwestycyjnych  o  kwotę  200.000  zł  dotyczy
Szkoły Podstawowej nr 5 i realizacji zadania modernizacji budynków szkoły. W związku
z ogłoszonym  przetargiem  na  to  zadanie  zwiększa  się  środki  w  celu  zapewnienia
realizacji inwestycji.  Brakująca  kwotę  przenosi  się  z  zadania  inwestycyjnego
pn. „Przebudowa  ulicy  Warszawskiej  w  Pabianicach  na  odcinku  od  „dużego  skrętu”
do granic  miast  wraz  z  budową  kolektora  kanalizacji  deszczowej”.  Po  otwarciu  ofert
okazało się, że zabezpieczona kwota jest za mała.

Naczelnik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Pan  Waldemar  Boryń  (dalej:  Naczelnik
WEKiS):  kiedy  był  robiony  projekt  (sierpień/wrzesień)  kosztorys  inwestorski  opiewał
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na kwotę  850 tysięcy  zł  i  taka  kwota  została  zabezpieczona w budżecie.  Po otwarciu
ofert okazało się, że najkorzystniejsza oferta była o 200 tysięcy wyższa niż zabezpieczone
w budżecie na to zadanie.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych
i     gimnazjów do nowego ustroju szkolnego (zał. nr 4)

Obowiązek podjęcia tej uchwały wynika z art. 210 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r.
Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017r. poz. 60) 

Przewodnicząca Komisji  wskazała,  że uchwała jest  znana,  wróciła  z  pozytywną  opinią
Łódzkiego Kuratora Oświaty (zał. nr 5)

Naczelnik WEKiS: mamy do czynienia z ciekawą uchwałą, ponieważ mamy pozytywną
opinię  kuratora  co  do  samej  sieci  szkół,  natomiast  w  dniu  17  marca  2017r.  zostało
podpisane  przez  Panią  Minister  rozporządzenie  w  sprawie  szczegółowej  organizacji
publicznych szkół i przedszkoli, opublikowane w dniu 27 marca 2017r. (wczoraj) i mowa
jest w nim, ze szkoła podstawowa, która powstaje na bazie przekształconego gimnazjum
zachowuje  imię  gimnazjum,  z  którego  „pochodzi”.  Dlatego  w  obecnym  projekcie
dotyczącym siatki szkół zmiana w porównaniu z uchwałą, podjętą miesiąc temu odnośnie
projektu  sieci  szkół  jest  taka,  ze  szkoły  podstawowe  nr  2,15  i  16  zachowują  imię
patronów, które  miały  gimnazja.  Smaczku  dodaje  fakt,  że  to  rozporządzenie  wchodzi
w życie 1 września 2017r. czyli teoretycznie jeszcze nie powinno obowiązywać, jesteśmy
po  konsultacji  z  Wydziałem  Prawnym  ŁUW,  który  stwierdził,  że  pomimo  tego,
że rozporządzenie wchodzi w życie później powinniśmy przyjąć takie nazwy. 

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  planu  dofinansowania  form  doskonalenia
zawodowego  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych  przez  Miasto
Pabianice na 2017 rok. (zał. nr 6)

Zgodnie z zapisem art. 70a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (tj. Dz. U.
z  2016  r.  poz.  1379  z  późn.  zm.)  w  budżetach  organów  prowadzących  wyodrębnia
się środki  na  dofinansowanie  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  w  tym  na
organizację  doradztwa  zawodowego  w  wysokości  1% planowanych  rocznych  środków
przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Przepisy wykonawcze do tego
przepisu — rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej z dnia 29.03.2002r. W sprawie
sposobu  podziału  środków  na  wspieranie  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli
pomiędzy  budżety  poszczególnych  wojewodów,  form  doskonalenia  zawodowego
dofinansowywanych  ze  środków wyodrębnionych  w budżetach organów prowadzących
szkoły,  wojewodów,  ministra  właściwego  do  spraw  oświaty  i  wychowania  oraz
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szczegółowych  kryteriów i  trybu  przyznawania  tych  środków (Dz.  U.  z  2002 r.  Nr  46,
poz. 430, z 2015 r. poz. 1973) wprowadziły od 2016 roku zasadę, że organ prowadzący,
zgodnie  z  §  6  ust.  3  opracowuje  na  każdy  rok  budżetowy  plan  dofinansowania
form doskonalenia zawodowego w oparciu o wnioski dyrektorów szkół. Podział środków
uzgodniony  został  z  nauczycielskimi  związkami  zawodowymi  działającymi  na  terenie
Miasta Pabianic. 

Naczelnik  WEKiS:  uchwała,  która  Państwo  podejmowaliście  niewiele  ponad  miesiąc
temu, ale  została  zakwestionowana  przez  nadzór  prawny  wojewody,  dokładnie  to,
że w załączniku  do  tej  uchwały  pojawiły  się  kwoty  przypisane  do  poszczególnych
placówek  oświatowych,  co  było  zbyt  szczegółowe.  Kwota  187  tysięcy  zł  rozpisana
w poprzedniej  uchwale  na  poszczególne  placówki  stanowi  dzisiaj  jedną  kwotę  bez
podziału  na placówki.   Uspokajam, że każda placówka,  która miała  plan doskonalenia
złożony  do  do  30  listopada,  zatwierdzony  i  zgodny  z  potrzebami,  będzie  ten  plan
realizowała, nie ma zagrożenia, że któraś z palcówek zostanie pominięta.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 5
Sprawy różne:
Przewodnicząca Komisji  poinformowała  o zamiarze zwołania wspólnej  Komisji  Oświaty
i Spraw  Społecznych  oraz  Komisji  Budżetu  i  Finansów  w  Miejskim  Ośrodku  Kultury
(remont sali widowiskowej, wizja Pani Dyrektor na kulturę w naszym mieście)

Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie o godz. 14,45.

-płyta CD (zał. nr 7)

Protokołowała:                   Przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska                                                      Zofia Kriger-Kozłowska
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